
 

REFERAT 

Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Ejbybro 

26. juli 2023 

Til Stede:   Jette Bøttcher, Jeannette Hasvold, Steen Thomsen, Ken Møller, Ulla Röttger(referent) og 

Jens Bjørn Andersen (pkt. 2 og 3)  

Dagsorden:  

1. Baggrund for mødet 

2. Fordeling af arbejdsopgaver 

3. Næste møde (Dato og punkter) 

4. Eventuelt 

 

Baggrund for mødet. 

Denne bestyrelse er valgt i 2 omgange. Først en ordinær generalforsamling, hvor den del af den 

gamle bestyrelse, der ikke allerede havde trukket sig, trak sig. Så der var ingen til at videreføre 

arbejdet, så 3 nye bestyrelsesmedlemmer blev valgt. På den ekstraordinære generalforsamling blev 

yderligere valgt to medlemmer, suppleant samt en revisor suppleant. 

Så det forgange år har været turbulent. I hele den periode har Jens Andersen påtaget sig opgaven 

som administrator og har sørget for, at foreningen har fungeret. 

Nu har vi en ny bestyrelse, som ønsker at påtage sig ansvaret for foreningens ve og vel, og det er 

vigtigt at foreningens medlemmer ikke er i tvivl om, hvem der er bestyrelse og tager ansvaret. 

Derfor er det vigtigt, at det er bestyrelsen, der tegner foreningen og har kontakten og 

kommunikationen til medlemmerne. 

Derfor var der indkaldt til dette møde, så vi kunne aftale opgavefordelingen. 

 

Fordeling af arbejdsopgaverne 

Jeannette er kasserer og vil påtage sig det fulde arbejde med kassereropgaven.  

Jens redegjorde for det system og de registreringer, han har administreret efter. Det aftaltes, at 

Jeannette, Jette og Jens mødes separat, så der kan ske en overlevering fra Jens til bestyrelsen. 

Jens har endvidere haft kommunikation med banken om registrering af kassereren og bestyrelsen. 

Jeannette kontakter banken hurtigst muligt mhp. at få informationerne til banken og aftale, 

hvorledes samarbejdet skal fungere. 



Hjemmesiden har jens også stået for. Bestyrelsen spurgte om Jens vil fortsætte med at passe den. 

Det vil Jens gerne. Så det aftaltes, at Jens passer hjemmesiden. Så når der er referater fra 

bestyrelsesmøderne lægger han dem op. Jens’ mail er jens@ejbybro.dk. 

Jens nævnte at han har idéer til forbedring af hjemmesiden og det aftaltes, at bestyrelsen er 

positive overfor forbedringer, og at det lige skal drøftes inden der foretages ændringer. 

Kontaktperson på hjemmesiden ift. GDPR rettes til formanden. 

Endelig blev det bekræftet, at de afgående bestyrelsesmedlemmer har modtaget en erkendtlighed 

for deres indsats. Bestyrelsen besluttede, at Jens også skulle have en tak og erkendtlighed for hans 

store indsats. 

Næste møde 

Mødet blev fastsat til den 28. september kl. 18.30 hos Steen, Højdevang 17 

Jette sørger for smørrebrød og Steen for drikkevarer. 

Foreløbig dagsorden; 

1. Gåtur i området 

2. Økonomi v/kasserer 

3. Rågerne? Er det er problem vi skal arbejde med? 

4. Vedligehold af trappen 

5. Vedligehold af vejene 

6. Eventuelt 

Eventuelt 

Der var lidt snak om de campingvogne, der var parkeret på Ejbybrovej og Højdevang. Der var 

enighed om, at det ikke er et anliggende for grundejerforeningen, hvis naboer er generet, så 

opfordres de til at tale sammen om det med de berørte parter. 
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